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内容概要

《新概念英语青少版》4、5级以《新概念英语2》为蓝本，根据青少年的心理和认知特点进行了改版，
适合初中阶段的学生使用。
     本册为《新概念英语青少版》4B学生用书，由24个单元组成，每个单元有两课：第1课包括听力理
解(即主课文)和对话练习；第2课包括句型练习、关键句型、难点、写作和阅读。
书后面还附赠一张MP3光盘(学生用盘)和一张动画DVD光盘，供学生课后自学时使用。
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作者简介

亚历山大(L.G.Alexander)，世界著名的英语教学权威，曾任欧洲现代语言教学委员会理事。
其著作为交际教学法奠定基础，其中一些如NCE和Follow Me己成经典教材。
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章节摘录

　　If you look at a penguin， you willsee immediately that it looks like a littleperson. It not only wears a white
shirt anda black jacket， but it often has a smartyellow tie as well！
 Perhaps because of this，many childrens stories have been writtenabout penguins， yet many of these
storiescontain false information. For example， thepenguins in stories always live in the ArcticCircle. In real life，
there are no penguinsin the northern half of the world， either inthe Arctic or anywhere else.　　There are twenty
different kinds ofpenguin in the world， and they are all native to the southern hemisphere. Furthermore
，penguins in stories live not only on land， but on snow and ice as well. In fact， most penguinslive neither on
land nor on ice. They spend about seventy-five per cent of their lives at sea，and most penguins prefer open water
with no ice. Only the Emperor Penguin swims in the icywaters of the southern Antarctic and lays its eggs in the
winter. Most of the worlds penguinslive in the seas around New Zealand， South Africa and South America. They
lay their eggs onquiet coasts and islands， where they feel safe from snakes and foxes.
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编辑推荐

　　《新概念英语2》的重装改版，保留了精华的主课文，更新了少量过时内容　　全新的阅读、写
作和口语练习，兼顾语言能力的均衡发展　　彩色插图幽默活泼，版面设计时尚清新　　精彩的动
画DVD让英语学习轻松有趣　　BBC专业录音，语音纯正、生动传情　　中文版教师用书，内容详细
、活动丰富
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